
 
Valtuustoaloitteeseen vastaaminen / Kaupungin rakennusten ja rakennelmien kuiduttaminen 
 
Tekninen lautakunta 28.05.2024 § 29  
  
 
 
Valmistelija Tilapalvelupäällikkö Ulla Salminen ja tietohallintokoordinaattori Virpi 

Latvala 
 
Sirpa Lammi ja 2 muuta valtuutettua ovat jättäneet valtuustoaloitteen 
kaupunginvaltuuston kokouksessa 25.9.2023. Valtuustoaloitteessa 
tuodaan esille, että kaupungin strategiassa on edistetty voimakkaasti 
laajakaistarakentamista koko kaupungin alueella. Lisäksi esitetään, että 
kaupungin on varmistettava, että kuiduttamisen piiriin tulee kaupungin 
rakennukset ja rakennelmat yms. Näin tilojen ja alueiden käyttötarkoitusta 
voidaan laajentaa sekä omaisuutta turvata ilkivallalta tms. Lopuksi 
aloitteessa tuodaan esiin, että rakennusten ja rakennelmien kuiduttaminen 
lisää asukkaiden tasapuolisia mahdollisuuksia saada kuituverkko omiin 
kiinteistöihin ja asuntoihin. 
 
Kaupunginhallitus on kokouksessaan 2.10.2023 § 238 antanut 
valtuustoaloitteen valmisteltavaksi tilapalvelupäällikölle ja 
tietohallintokoordinaattorille. 
 
Kaupungissa on jo tehty paljon työtä laajakaistarakentamisen 
edistämiseksi koko kaupungin alueella. Suuressa osassa kaupungin 
omistamissa ja hallinnassa olevissa rakennuksissa on Järvinet Oy:n 
selvityksen mukaan kuitu. Tehdyissä kyselyissä ja selvityksissä todettiin, 
että Purmojärvellä toimiva Sateenkaarentuvan päiväkoti on ainoa kohde, 
jonne olisi tarpeenmukaista saada kuitu. Kohteessa on kuitenkin tällä 
hetkellä kaksi 4G yhteyttä. Niistä kohteista, joista kuitu puuttuu, on joko 
ollut hankala saada kuitua tai ei ole ollut tarvetta paremmalle yhteydelle. 

 
Esittelijä Vs. tekninen johtaja Maria Annala   
 
Päätösehdotus Tekninen lautakunta toteaa, että kaupungin kiinteistöjen laajakaistan 

kattavuus on jo hyvällä tasolla. Kiinteistöjen osalta, joista kuituyhteys 
puuttuu, harkitaan tarve tapauskohtaisesti, mikäli kuituyhteys tulee 
saataville. Vastaus annetaan tiedoksi kaupunginhallitukselle ja edelleen 
kaupunginvaltuustolle. 
 

Päätös Tekninen lautakunta hyväksyi yksimielisesti vs. teknisen johtajan ehdotuk-
sen. 

 
Lisätietoja Tilapalvelupäällikkö Ulla Salminen, puh. 040 480 6664,  
 etunimi.sukunimi@kauhava.fi 

______________________________ 
 
 
Kaupunginhallitus 10.06.2024 § 102    
257/00.01.01.00/2023    
 
 
Valmistelija Hallintojohtaja Liisa Salo 

 
Sirpa Lammin ja 2 muun valtuutetun 25.9.2023 valtuuston kokouksessa 
jättämä aloite on oheismateriaalina. 

 



 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Vesa Rantala 
 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus 
 

1. merkitsee tiedoksi teknisen lautakunnan vastauksen Sirpa Lammin ja 2 
muun valtuutetun jättämään valtuustoaloitteeseen koskien kaupungin 
rakennusten ja rakennelmien kuiduttamista 

  
2. antaa em. vastauksen tiedoksi valtuustolle 

 
3. esittää valtuustolle, että aloite todetaan käsitellyksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi yksimielisesti kaupunginjohtajan ehdotuksen. 
 
Lisätietoja Tilapalvelupäällikkö Ulla Salminen, puh. 040 480 6664,  
 etunimi.sukunimi@kauhava.fi 
 
 

______________________________ 


